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UR.BROJ: 2167-18-193/ 01-2018. 

Poreč, 21.12.2018. godine 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

Sa druge redovne godišnje sjednice Skupštine Sportske zajednice Grada Poreča  

održane dana 20. prosinca 2018. godine, u kongresnoj dvorani SD Žatika u Poreču, s 

početkom u 18:00 sati. 

 

Prisutni :  

- od 35 članova Skupštine prisutno 29 članova. 

                 

Ostali prisutni: 

 

- Kristijan Klarić, predsjednik Nadzornog odbora SZGP,  

- Nataša Fabac Berljafa, voditelj službe računovodstva SZGP. 

 

 

Predsjednik Sportske zajednice Grada Poreča, ujedno i predsjednik Skupštine, Alfredo 

Mendiković otvara sjednicu i pozdravlja sve prisutne, te predlaže slijedeći 

 

D N E V N I    R E D : 

1. Otvaranje sjednice, izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika. 

2. Donošenje odluke o prihvaćanju financijskog plana Sportske zajednice Grada 

Poreča za 2019. godinu. 

3. Donošenje Pravilnika o korištenju video nadzora. 

4. Donošenje Pravilnika o zaštiti osobnih podataka. 

5. Razno.  

 

 

Prije glasanja o predloženom dnevnom redu predstavnik Udruge kineziologa Zoran Jendrašić 

predložio je da se izmjeni dnevni red te da se pod točkom 5 uvrsti Prijedlog inicijative  za 

izmjenu i doradu Statuta SZGP koji je prihvaćen jednoglasno, pa  novi prijedlog dnevnog 

reda glasi :  
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1. Otvaranje sjednice, izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika. 

2. Donošenje odluke o prihvaćanju financijskog plana Sportske zajednice Grada 

 Poreča za 2019. godinu. 

3. Donošenje Pravilnika o korištenju video nadzora. 

4. Donošenje Pravilnika o zaštiti osobnih podataka. 

5. Prijedlog inicijative za izmjenu i doradu statuta SZGP. 

6. Razno. 

 

Predloženi dnevni red prihvaćen je jednoglasno, pa se prešlo na raspravu po točkama 

usvojenog dnevnog reda. 

 

 

AD.1. Otvaranje Skupštine i verifikacija mandata 

 

Predsjednik SZGP Alfredo Mendiković, je i formalno otvorio sjednicu redovne sjednice 

Skupštine Sportske zajednice Grada Poreča  i pozdravio sve prisutne članove, kao i druge 

osobe koje prisustvuju sjednici. 

Predsjednik SZGP Alfredo Mendiković je predložio da u komisiji za verifikaciju mandata 

budu Mario Paljar, Mirko Banović i Fredi Stojnić. 

Verifikacijska komisija je pregledom evidencijskih listića utvrdila da sjednici Skupštine od 

ukupno 35 delegata prisutno je 29 predstavnika, čime je ispunjen kvorum, te Skupština može 

donositi pravovaljane odluke. 

 

 Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 

 

Predsjednik SZGP je predložio za zapisničara Aleksandra Beakovića, a za ovjerovitelje 

zapisnika Sebastiana Palmu i Vladimira Levaka. 

Skupština jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

 

Za zapisničara izabire se Aleksandar Beaković, a za ovjerovitelje zapisnika članovi Skupštine 

Sebastian Palma i Vladimir Levak. 

 

 

AD. 2. Donošenje odluke o prihvaćanju financijskog plana SZGP za 2018. godinu 

 

Uvodno obrazloženje o polaznim osnovama financijskog plana za 2019. godinu iznosi 

predsjednik SZGP, Alfredo Mendiković. 

Voditeljica službe računovodstva, Nataša Fabac Berljafa, obrazložila je financijski plan SZGP 

za 2019. godinu. Prije samog početka  gđa. Fabac Berljafa upozorila je predstavnike prisutnih 

udruga da po zakonu moraju  svoje financijske planove donijeti do 31.12.2018 . godine. 

 

Osnovne značajke ovoga financijskog plana su povećanje prihoda u sljedećim stavkama: 

- Stručne službe za organizaciju rekreaciju; Sredstva za plaće djelatnika SZGP 

povećavaju se za iznos od 130.000,00 kuna zbog potrebe zapošljavanja 2 djelatnika u 

novoj sportskoj dvorani OŠ Finida. 
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- Redovna djelatnost sportskih klubova,  sredstva se povećavaju za iznos od 20.000,00 

kuna iz razloga što je jedan član SZGP stekao pravo na redovnu dotaciju za cijelu 

godinu. 

- Zajedničke potrebe sportskih klubova povećavaju se za 210.000,00 kuna  predviđenih 

za plaćanje najma za korištenje sportske dvorane OŠ Finida. 

- Održavanje sportskih objekata povećava se za 100.000,00 kuna zbog viših cijena 

struje, vode i energenta za grijanje. 

 

Sportska zajednica Grada Poreča planira ostvariti 500.000,00 kuna vlastitih prihoda u 

sljedećoj godini davanjem u zakup sportske objekte. 

U financijskom planu su i ostali prihodi od 50.000,00 kuna, te se prebacuje višak iz prethodne 

godine u iznosu od 100.000,00 kuna. 

Stoga ukupan iznos prihoda za 2019. godinu iznosi 8.619.000,00 kuna. 

Rashodi su knjiženi na temelju financijskog plana i pozicija koje određuje Grad Poreč i prema 

kontnom planu propisanom za vođenje dvojnog knjigovodstva neprofitnih organizacija. 

Bitno je osvrnuti se i na ostale pozicije, kao zajedničke potrebe klubova, planirana u iznosu 

od 1.457.000,00 kuna, koja je razdijeljena na prijevoz sportaša, redarske usluge, liječničke 

preglede, najam zamjenskih objekta , školovanje stručnih kadrova u sportu, te ostale troškove 

kojima se podmiruju potrebe sportskih klubova za organizaciju manifestacija sportskog 

karaktera. Iz Gradskoga proračuna za ovu poziciju planirano je 1.397.000,00 kuna, te ostatak 

prihoda iz vlastitih SZGP u iznosu od 60.000,00 kuna. 

Kod pozicije održavanje sportskih objekta ukupan iznos koji se planira je 895.000,00 kuna od 

kojih iz gradskoga proračuna 799.000,00 kuna i 96.000,00 kuna vlastitih prihoda SZGP. 

Pozicija „ Troškovi EU natjecanja sportskih klubova“ ostaje neizmijenjena , odnosno iznosi 

200.000,00 kuna. Dodjeljuje se temeljem zahtjeva i troškovnika koje klubovi dostavljaju 

Sportskoj zajednici Grada Poreča za podmirenje troškova prijevoza i smještaja sportaša na 

službenim međunarodnim natjecanjima. 

Ostale troškove u iznosu od 214.000,00 kuna podmirujemo vlastitim prihodima u cijelosti, a 

planirani su za manifestacije u organizaciji SZGP kao što su Olimpijada dječjih vrtića, Dan 

porečkog sporta, Hrvatski olimpijski dan, Svjetski dan sporta i ostalo. 

Nakon detaljnog izlaganja plana predsjednik SZGP otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Predsjednik daje na usvajanje financijski plan Sportske zajednice Grada Poreča. 

 

 

 

Skupština jednoglasno donosi sljedeću  

ODLUKU 

 

Financijski plan Sportske zajednice Grada Poreča za 2019. godinu usvaja se i prihvaća na 

temelju prijedloga Izvršnog odbora SZGP. 

 

 

 

 

AD. 3. Donošenje Pravilnika o korištenju sustava video nadzora. 

 

Predsjednik SZGP, obavještava skupštinare da temeljem odredbi Zakona o provedbi Opće 

uredbe o zaštiti podataka (NN broj 42/2018) od 9. svibnja 2018.godine  i odredbi Uredbe 
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(EU) broja 2016/679 Europskog parlamenta i vijeća od dana 27. travnja 2016. godine o zaštiti 

pojedinca u vezi s obradom osobnih podataka i o slobodnom kretanju takvih podataka, 

Sportska zajednica Grada Poreča kao voditelj obrade mora imati predloženi Pravilnik. 

Nakon detaljnog izlaganja Pravilnika o korištenju sustava video nadzora predsjednik SZGP 

otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik daje na usvajanje Pravilnika o korištenju sustava video nadzora Sportske 

zajednice Grada Poreča. 

 

 

 

Skupština jednoglasno donosi sljedeću 

 

ODLUKU 

 

Pravilnik o korištenju sustava video nadzora Sportske zajednice Grada Poreča usvaja se i 

prihvaća na temelju prijedloga Izvršnog odbora SZGP. 

 

A.D. 4. Donošenje Pravilnika o zaštiti osobnih podataka. 

 

Predsjednik SZGP, obavještava skupštinare da temeljem odredbi Zakona o provedbi Opće 

uredbe o zaštiti podataka (NN broj 42/2018) od 9. svibnja 2018.godine  (dalje u tekstu: Zakon) 

i odredbi Uredbe (EU) broja 2016/679 Europskog parlamenta i vijeća od dana 27. travnja 

2016. godine o zaštiti pojedinca u vezi s obradom osobnih podataka i o slobodnom kretanju 

takvih podataka (dalje u tekstu: Uredba), Sportska zajednica Grada Poreča, N. Tesle 16, Poreč, 

OIB 10156530385, kao voditelj obrade mora imati predloženi Pravilnik. 

Nakon detaljnog izlaganja Pravilnika o zaštitit osobnih podataka Predsjednik SZGP je 

upozorio skupštinare da  i sve udruge moraju donijeti isti pravilnik, te da se jave stručnim 

službama SZGP kako bi im pomogle u izradi pravilnika. 

Predsjednik SZGP otvara raspravu. 

 

Zoran Jendrašić predstavnik Udruge  kineziologa upozorio je sve prisutne da svi koji koriste 

slike svojih članove (pogotovo malodobnih) na službenim stranicama kluba ili za objave u 

medijima moraju imati potpisane izjave svih članova da se oni slažu sa korištenjem njihovih 

podataka u javnosti. 

Pjero Mušković predstavnik  KPDSR rekao je da oni planiraju izdati  prigodnu monografiju 

za proslavu obljetnice kluba te da je to veliki problem ako moraju sve  tražiti dozvolu koji su 

u proteklih 60 godina bili na slikama kluba. 

 

Predsjednik daje na usvajanje Pravilnika o zaštiti osobnih podataka Sportske zajednice Grada 

Poreča. 

Skupština jednoglasno donosi sljedeću 

ODLUKU 

Pravilnik o zaštiti osobnih podataka Sportske zajednice Grada Poreča usvaja se i prihvaća na 

temelju prijedloga Izvršnog odbora SZGP. 
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A.D. 5. Prijedlog SZGP inicijative za izmjenu i doradu Statuta  

  

Zoran Jendrašić (Udruga kineziologa) kao predlagatelj inicijative obrazlaže: 

„ Udruga kineziologa nije zadovoljna sa nekim člancima novog statuta SZGP (19.12.2016) 

koji su po njima loši i sporni jer su kriteriji za izbor tajnika SZGP nula i nema mandatnog 

razdoblja za obavljanje dužnosti tajnika tj. tajnik je prešao sa mandatnog razdoblja od 4 

godine (stari Statut) na bez mandatno razdoblje (novi Statut). Uvjeti koje mora tajnik 

zadovoljavati u starom Statutu bili su navedeni, a po novome Statutu Izvršni odbor sam 

određuje uvjete. U radnim verzijama kada se donosio novi Statut 19.05.2015 i 19.12.2016  

skupštinarima nije prezentirano da se ide u gore navedene izmjene tj. sa se mijenjaju uvjeti i 

rok trajanja mandata tajnika SZGP.Udruga kineziologa predlaže da se ide u izmjenu i doradu 

Statuta  kako bi se ispravile navedene manjkavosti, te točno navele kvalifikacije koje tajnik 

mora imati i da se vrati mandatno razdoblje od 4 godine.“ 

 

Predsjednik SZGP otvara raspravu. 

 

Alfredo Mendiković predsjednik SZGP odgovorio je da je u planu i programu koji je 

predstavio prilikom izbora za predsjednika SZGP jedna od točaka bilo i prijedlog 

rekonstrukcije Statuta koji je donesen par mjeseci prije njegovoga izbora kao predsjednika 

SZGP. 

Sve što smo radili do sada bilo je transparentno i u suradnji sa svim udrugama što je vidljivo 

iz  načina na koji smo odradili i novi Pravilnik o raspodjeli sredstava udrugama, raspored 

korištenja termina sportskih objekata. Izvršni odbor nakon konzultacije sa stručnim službama 

izradi prijedlog odluka koje idu na uvid udrugama koje imaju priliku dostaviti primjedbe i 

svoje prijedloge na odluku. Nakon toga Izvršni odbor razmatra prijedloge i primjedbe te ide u 

izradu  prijedloga koji se šalje opet klubovima na uvid. Mislim da je to jedino ispravno i 

transparentno i na takav način če se pristupiti i izmjenama i dopunama Statuta. 

 

Milan Markežić predstavnik KK Poreč :“ Nije istina da udruge nisu znale ništa o 

navedenim izmjenama u Statutu i takav prijedlog je išao na sjednicu Skupštine koja ga je i 

izglasala. Gdje ste bili do sada jer prošlo je dvije godine.Meni se čini da je ovdje namjera da 

se nekoga  ruši.Tajnika je uvijek birao Izvršni odbor, a i bolje je da nema mandatnog 

razdoblja za tajnika u novom Statutu jer je posao tajnika prevelik i čovjeku treba najmanje 

dvije godine da nauči posao. Teško je inače dobiti kvalitetnu osobu za posao tajnika. Ispada 

da su svi u Skupštini bili budale i da nisu znali što usvajaju po novom statutu 19.12.2016 

godine . Ponavljam meni ovo liči kao hajka na nekoga. 

 

Pjero Mušković KPDSR : „ I mi smo kao udruga tri puta slali Statut na usklađenje pa je 

uvijek moguće da dođe do previda ili greške , a neka odgovara uprava i predsjednik.“ 

 

Zoran Jendrašić : Kada smo na skupštini u prosincu 2016 glasali  vidjeli smo radnu verziju 

Statuta, a ne pravu koja je otišla u Ured državne uprave. Mi nismo vidjelio pravu verziju 

Statuta sa navedenim izmjenama oko tajnika.“ 

 

Leo Komšić KBK King : „Član sam  više udruga na županijskom i državnom nivou ( Kick 

boks savezi) i iz iskustva ,a i po meni je normalno  da tajnika bira upravni, izvršni odbor tj. 

Predsjednik udruge.“ 

 

Miroslav Šušljik STK Jadran: „ Nije dobro ni normalno da je tajnik zaposlen na neodređeno 

vrijeme, to je neprihvatljivo.“ 
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Nakon završene rasprave predsjednik daje na glasanje prijedlog inicjative Udruge kineziologa 

o izmjenama i doradi Statuta  Sportske zajednice Grada Poreča. 

 

Sa 11 glasova "Za", 10 glasova "Protiv" i 8 "Suzdržanih" glasova inicijativa Udruge 

kineziologa Grada Poreča za izmjenu i doradu Statuta Sportske zajednice Grada Poreča u 

djelu koji se odnosi na način izbora i mandatno razdoblje izbora tajnika nije prihvaćena. 

 

Skupština 11 za, 10 protiv i 8 suzdržanih. 

 

 

A.D. 6. Razno 

 

Predsjednik SZGP prenosi pozdrave skupštinarima od gradonačelnika g. Lorisa Peršurića te 

ispriku za nedolazak pošto je u isto vrijeme sjednica Gradskog vijeća Grada Poreča. 

Predsjednik SZGP obavještava skupštinare da bi se od 14.siječnja 2019. godine sportska 

dvorana OŠ Finida trebala početi koristiti po utvrđenim terminima i rasporedu koje je izradio 

Izvršni odbor SZGP u suradnji sa udrugama i stručnim službama. 

Zoran Jendrašić predstavnik Udruge kineziologa obavijestio je skupštinare da je Udruga 

kineziologa uputila prijedlog Gradu Poreču da se 2019. godina proglasi godinom sporta jer u 

nadolazećoj 2019. godini imamo nekoliko velikih obljetnica kao: 

-150 godina od prvog organiziranog tečaje tjelesne kulture u Poreču, 

-130 godine veslačkog društva, 

-120 godina od prva dva tenis terena u Poreču, kao i prvih organiziranih sportskih društva - 

klubova, 

-110 godina sportske dvorane Palestra. 

 

 

Predsjedavajući Alfredo Mendiković konstatira da su sve točke dnevnog reda raspravljene, 

zahvaljuje se svim članovima Skupštine na doprinosu u raspravi i zaključio je sjednicu. 

 

Dovršeno u 19:20 sati. 

 

 

       Zapisničar :                                                                                                   Predsjednik :   

Aleksandar Beaković                                                                                   Alfredo Mendiković 

 

 

 

 

 

 

Ovjerovitelji :  Sebastian Palma            ________________________ 

                        

 

                       Vladimir   Levak            _________________________                                                          

   

 

 

  


